
Protokoll från U-Schacks styrelsemöte den 5 maj 2013. 

 

1. Sammanträdet öppnas… 

2. Till sekreterare valdes Gert Åkerman. 

3. Den föreslagna dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll från den 9/12-12 godkändes. 

5. Ekonomisk redovisning. Åke var sjuk, varav ingen ek. redovisning, 

däremot redovisades att aktierna hade stigit över 100000:- så det är läge 

att sälja. Vad vi skall satsa pengarna på borde tas upp på årsmötet. 

6. Skolschackklubbar lägesredovisning. Tyvärr ingen som kunde redovisa 

aktuellt läge. 

7. Kongressen den 4 juni. Urban sammanställer verksamhetsberättelsen i 

digital form. 

8. Ingen tävlingskalender är klar ännu. Fler tävlingar som lockar nya 

ungdomar så att vi får en större bredd och fler ungdomar. 

9. Seniorserien. Serien är en kombination av juniorer och seniorer. Fortsätter 

som vanligt. 

10. Nästa schackfyran länsfinal bestämdes till Kungsör. Rasmus tar kontakt 

och gör upp med Kungsör. 

Betr. tävlingar (schackfyran) är frågan om dessa skall gå på skoltid eller 

fritid. 

11. Utbildningskommittén. Vi skall träffa från SSF Jesper Hall, Anil Surender 

i mitten av juni. 

12.  Övriga frågor. Ett förslag från Bo Berg att vara med och köpa Hasse 

Alfredssons gamla film om schack för nybörjare. Vi ville avvakta beslut. 

13. Roger avslutade mötet o tackade för visat intresse. Nästa möte den 25 aug. 

kl.17.  

20130505 GÅ. 

 

 

 

 

 

 

 

Roger Andersson 


